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A közelmúltban döntött a győri önkormányzat a pályázati úton támogatott sportágak támogatási
keretének felosztásáról. Jó hír, hogy a korábbinál nagyobb pénzösszeghez jut csapatunk,
hiszen a közgyűlés végül hárommillió forintot szavazott meg a klubnak. Csomor Tibor elnök
elmondta: természetesen nagyon örülnek a pénznek, mellyel a szezon hátralévő meccseit gond
nélkül be tudjuk fejezni. A klub első embere már a hétvégi fordulóban a Pénzügyőr-Spartacus
ellen szeretné bizonyítani, jó helyre került a pénz.
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